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Styrelsen har från april 2022 haft följande sammansättning:

Ordförande: Bo Göran Nilensjö

Vice ordförande: Joakim Wahlgren, bowling

Kassör: Bo Göran Nilensjö, friidrott

Ledamot bowling: Sandra Svantesson

Ledamot friidrott: Thomas Rödin

Ledamot tennis: Marcus Sternheden

Ledamot tennis: Adrian Prpic

Ledamot Göterna: John-Olof Bengtsson

Valberedning: Gitte Carlsson Hammar och Sven Lindeberg

Revisorer: Gunilla Kleverman och Lotta Hjort Hansen

• Under året har fem stycken sammanträden avhållits plus årsmötet med först alla sektioners  
 årsmöte, sedan ett årsmöte för sällskapet.

• Fokus under året, utöver driften, har varit tema omstart för bowling och friidrott efter pandemin  
 och för tennissektionen har mycket handlat och få allt på plats för en ny tennishall och att lösa  
 vardagens träningsgrupper.

•	 Medvetenheten	om	att	det	skulle	bli	ett	tufft	ekonomiskt	år	har	medfört	att	det	övergripande		
 har varit mycket jakt på både kostnader och intäkter.

• I vår ambition med en starkare IS Göta-kultur arrangerade vi ett uppskattat evenemang med  
 bowling och mat för alla medlemmar.    

ÅRSBERÄTTELSE
– för verksamhetsåret 2022

Styrelsen för IS Göta får härmed avge följande verksamhetsberättelse:

Idrottssällskapet Göta, 843000-6000
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Föreningens verksamhet 2022

Verksamhetsberättelsen är en övergripande beskrivning av föreningen, varje 
sektion har skapat berättelser som går på djupet om den aktuella sektionens 
verksamhet. I denna presenterar vi medlemsutveckling, resultatutveckling, 
fokusområden och framtidsutsikter.

1. Fokusområden 2022
Detta är min sjätte verksamhetsberättelse sedan jag blev ordförande i IS Göta. Att arbeta med  
IS	Göta	är	ideellt	–	det	finns	otroligt	mycket	att	göra,	men	för	att	överhuvudtaget	utvecklas	 
måste styrelsen prioritera och fokusera, bestämma sig för vad är viktigt och att välja bort mycket. 
Tiden är en bristvara för oss alla men kan man ha kontinuitet i en styrelse kan man också 
förflytta	verksamheten	successivt	år	för	år,	små	steg	men	inte	minst	förflytta	det	framåt.	När	
jag gick in i rollen var det två fokusområden som styrelsen bestämde skulle vara högsta prioritet, 
kulturåtgärder för att skapa ett starkare IS Göta och mycket fokus på vår samlade ekonomi för 
att säkerställa verksamheten över tiden. Dessa två fokusområden har fortsatt vara styrelsen 
viktigaste arbetsområden, kanske viktigare än någonsin då pandemin påverkat både ekonomi och 
kultur. Det idrottsliga sker i största grad i de olika sektionerna och deras arbete är framgångsrikt 
vilket underlättar för styrelsen. 

Tittar man konkret på vad huvudstyrelsen arbetat med är det: 

• Beslutat och satt ett nytt system för arbetet med SportAdmin.

• Justerat våra fonder och uppdaterat dessa plus genomlyst våra placeringar.

• Infört nytt medlemskort med förmåner som går tvärs genom hela föreningen.

• Genomfört en kulturaktivitet för hela föreningen.

•	 Fortsatt	jobba	med	vår	grafiska	profil	och	informationen	till	medlemmarna.
• Sedan naturligtvis jobbat med vår nya tennishall. 

Vi	är	numera	mer	ett	Göta	än	fyra,	men	det	finns	mycket	kvar	att	göra.	Vår	nya	tennishall	som	
ska	byggas	under	året	ska	bli	en	plats	där	vi	kan	träffas	mer	över	sektionsgränserna	och	därmed	
ta ännu ett steg i vårt kulturarbete.
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2. Medlemsutveckling
Föreningen består av tre aktiva tävlingssektioner, Bowling, Friidrott och Tennis. Utöver det har vi 
Göterna, en sektion med före detta aktiva eller ledare. 2017 passerade vi 1000 medlemmar för 
första gången på många år, vi tappade lite 2018 men ökade igen 2019 och 2020 och även 2021 
trots pandemin och avslutade 2021 med rekordhöga 1210 medlemmar. Utan tennishall bröts tyvärr 
denna	fina	trend,	även	om	friidrotten	ökade	antalet	medlemmar	under	2022	så	var	tappet	så	stort	
på tennisen så vårt totala antal medlemmar sjönk till 1103 medlemmar. Ur ett längre perspektiv är 
det	fortsatt	en	bra	siffra	men	visst	är	det	tufft	att	inte	kunna	hålla	medlemsantalet	på	grund	av	
avsaknad av en sådan basal grej som en tennishall för en tennisförening.

En viktig faktor i ideella föreningsverksamheter är att sysselsätta barn och ungdomar med sund 
fritidsverksamhet i form av idrott. Väldigt mycket av jobbet går ut på att skapa en ekonomi och 
hitta ledarresurser för att utveckla detta.  Det är glädjande att vi efter många års tillbakagång 
ökade antalet ungdomar i förhållande till det totala antalet medlemmar tre år i rad, tyvärr bröts 
den trenden ordentligt under 2020 på grund av pandemin, vi lyckades komma tillbaka igen 2021 
och är glatt överraskade att vi 2022 kan hålla samma nivå trots bristen av tennishall. Vi kan dock 
konstatera att detta kommer bli ett extremt viktigt arbetsområde 2024 när vi har hallen klar.

Intressant är att titta på de olika sektioneras utveckling, både totalt och på ungdomssidan. 

3. Resultatutveckling
När vi gick in i 2022 var vi ganska övertygade om att vi inte skulle klara ett plusresultat under 
året. Färre tennisspelare, högre kostnader för att spela, stort tapp av löpare på motionsloppen, 
färre ungdomar totalt i föreningen vilket gett mindre verksamhetsstöd. Vi är naturligtvis med den 
bakgrunden väldigt nöjda med årets resultat, det visar att vi har bra balans och god kontroll på 
situationen. Tyvärr är en stor del av bakgrunden att vi fått olika stöd på grund av pandemin, 2023 
måste	vi	stå	på	egna	fötter	och	utan	egen	tennishall	kan	det	bli	ett	väldigt	tufft	år.	

2021 omsatta vi 5,5 miljoner, hade ett otroligt resultat på 950 000 kr, 2022 blev det 4,2 miljoner och  
88 000 kr. Dock ett plusresultat vilket känns fantastiskt när vi dessutom har kunnat göra en stor 
satsning på medlemmarna i form av bowling och mat.

Följande summering tar vi med oss:

4. Framtidsutsikter
Den ideella sektorn är i gungning, vi gör en stor insats för samhället genom att driva 
verksamheter för både barn, ungdomar och vuxna. Det blir svårare och svårare att locka 
medlemmar till ansvarstagande positioner inom sektorn, man kan hjälpa till – men att ta ansvar 
finns	det	inte	utrymme	till	i	kalendern.	Parallellt	pågår	en	privatisering	av	motionsaktiviteterna,	
inom löpningen är det tydligt. Kommersiella lopp, kommersiella löpargrupper – kunderna betalar 
för att slippa engagera sig. Inget konstigt alls, men det urholkar den ideella sektorn. I många 
städer har klubbar lagt ner sin verksamhet, styrelsen i klubbarna har en snittålder på 70+, inte 
sällan	är	det	en	och	samma	individ	som	sitter	på	flera	stolar.	IS	Göta	har	funnits	i	125	år	och	
vi	ska	definitivt	finnas	i	många	år	till,	men	vi	måste	hela	tiden	se	över	vår	verksamhet	för	att	
möta kundernas förväntningar samtidigt som vi bygger vårt varumärke och vår unika kultur. 
2023	kommer	vara	extremt	tufft	ekonomiskt,	motionsloppen	kommer	återhämta	sig	något	men	
inte nå samma nivå som innan pandemin, avsaknaden av tennishall kommer fortsätta vara 
problematiskt. Vi ser detta som ett år där vi måste kämpa rejält och förbereda oss för 2024 då vi 
ska lyfta till normala nivåer igen.   
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5. Slutord
Styrelsen vill framföra ett tack till alla anställda, funktionärer, medlemmar och sponsorer för året 
som gått. Vi ser fram mot 2023 som verkligen har både stora och många utmaningar.

Helsingborg 2023-03-27

..................................................................
BG Nilensjö
Ordförande

..................................................................
Joakim Wahlberg 

Vice ordförande

..................................................................
Sandra Svantesson 

Ledamot bowling

..................................................................
Adrian Prpic 
Ledamot tennis

..................................................................
Thomas Rödin Hulth

Ledamot friidrott

..................................................................
Marcus Sternheden

Ledamot tennis

..................................................................
Johan Olof Bengtsson

Ledamot Göterna
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Styrelsen har 2022 haft följande sammansättning:

Ordförande: Joakim Wahlgren

Vice ordförande: Vakant

Sekreterare: Sonny Persson

Kassör: Sandra Svantesson

Ledamot: Patrick Backe

Ledamot: Rasmus Edvall, rekryteringsansvarig (Mikael Thörn, förra året)

Ledamot: Sebastian Persson, paraverksamhet (vakant, förra året) 

Inre verksamhet:

Styrelsen har haft sex möten under 2022. 

Övriga viktiga personer i klubben

Tränare: Amanda Andersson

 Carl Weiman

Uttagningskommité: Karl Wahlgren

• Representanter från bowlingen till huvudstyrelsen är Joakim Wahlgren och Sandra Svantesson.

• I slutet av 2022 hade vi ca 110 spelande medlemmar. 

ÅRSBERÄTTELSE
– för verksamhetsåret 2022

Styrelsen för bowlingsektionen får härmed avge följande verksamhetsberättelse:

Idrottssällskapet Göta – Bowlingsektionen
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Bowlingsektionens verksamhet 2022

IS Göta Bowlingsektionen är en del av IS Göta  
som är grundat så långt tillbaka som 1898. 

1. Sportsligt
Under 2022 hade vi fyra lag i den nationella serien, vårt A-lag spelar i elitserien, farmarlag 1 spelar 
i division ett, farmarlag 2 spelar i division 3 samt våra juniorer i nordvästra Skånes ungdomsserie. 

Alla lagen klarade sig kvar i respektive serie utan att behöva kvala sig varken upp eller ner. 

Våra spelare är på individuella tävlingar där 
de representerar både sig själva och klubben, 
många bra placeringar har det blivit, ingen 
nämnd ingen glömd. 

Träningar har rullat på och vi har en liten men 
stabil ökning av medlemmar, även detta år är 
det ungdomssidan som ökar mest. Vår tränare 
Amanda gick på mammaledighet oktober 2022 
och väntas tillbaka under våren 2023. 

Under hösten 2022 arrangerade vi strikejakten, 
ett initiativ via svenska bowlingförbundet om 
att locka ungdomar till bowlinghallar för att 
förhoppningsvis få de att böra spela bowling. 

Vid start hade vi ett 20 tal personer som var 
med på alla träningar fram till årsskiftet, under 
våren 2023 får vi se hur många som väljer att 
stanna kvar och fortsätta spela.  

Vår paraverksamhet rullar på, på måndagarna har vi ca 30 
personer som spelar och på torsdagarna är det ca 20 personer 
som spelar.  Som representant från paraverksamheten i styrelsen 
har vi Sebastian Persson som är på plats i stort sett varje träning 
de genomför och vi får bra och snabb rapportering om hur det 
ligger till inom denna delen av vår klubb. 

I slutet av november spelade vi match mot Sveriges bästa lag 
Pergamon, vi gjorde det på en måndagskväll, DJ, speaker och 
en stor publik var på plats. Det startade med en liten tävling 
där	duktiga	juniorer	från	Skåne	fick	möta	sina	idoler.	Ett	mycket	
uppskattat evenemang både från spelare och publik.

2. Spelare

Inför hösten 2022 var tappade spelare 
färre än nya som kom in, ännu ett tecken 
på att vi gör många bra åtgärder. 

Tappade spelare var på grund av jobb 
samt att man har lägre ambitioner och 
därför väljer att byta klubb. 

Vår rekryteringsansvariga som tillträdde 
i maj 2022 jobbar febrilt med at locka 
till sig nya spelare inför säsongen 
2023/2024. 

3. Ekonomi
2022 är det första hela året sedan pandemins utbrott, träningar tävlingar och arrangemang har 
blivit av enligt plan, inget som har ställts in på grund av pandemin. 

Olympia Bowling stod som arrangör både av U21 VM och Lucky Larsen Masters. 

U21 VM arrangerades i slutet av juni och vi fungerade inledningsvis som guider till ankommande 
tävlande på Kastrup och sen som funktionärer, vi svarade även för planering av transfer till och 
från	flygplatsen.	

Under de 10 dagar som tävlingen hölls svarade vi för ca 300 mantimmar och det hela resulterade 
i ett arvode om ca 80 000 kr. 

I slutet av augusti och början av september var vi med som funktionärer av Lucky Larsen Masters, 
inte alls en lika resurskrävande tävling därav också en mindre ersättning runt 10 000 kr. 

Under julborden 2022 hade vi även detta år hand om garderoben till Olympia Bowling, denna säsong 
gav det oss 28 000 sek, föräldrar till ungdomar samt en del spelare gjorde detta möjligt för oss. 

Rutinerna i ekonomin börjar bli väl förankrade vilket gör att det är en bra och stabil process som gör 
att den ekonomiska administrationen rullar på bra.  För räkenskapsåret 2022 kommer vi att göra 
ett minus om 59 000 kr. 

Anledningen till ett negativt resultat är bidrag från kommunen då de tidigare har räknats på spelade 
serier men nu ändat till vad man betalat för banorna via bifogade fakturor. 

Den största utmaningen 2023 kommer bli att göra ett bra ekonomiskt resultat.
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4. Slutord
Målsättningen 2023 är fortsatt satsning på ungdomar, elitverksamhet samt parabowlare. 

Ett	typ	av	”paket”	till	ungdomar	vilka	tävlingar	som	klubben	ska	sponsra	i	syfte	att	få	fler	ut	och	
spela och nå en högre nivå.

Styrelsen ska jobba fram tydliga riktlinjer och verksamhetsplan som ska ligga till grund för 
framtida säsonger så att det följer en tydlig struktur och lättare planering samt framförhållning. 

Helsingborg 2023-03-04

...................................................................................
Joakim Wahlgren 

Ordförande

...................................................................................
Sonny Persson 

Sekreterare 

 

...................................................................................
Sandra Svantesson 

Kassör

...................................................................................
Rasmus Edvall 

Ledamot

.

..................................................................................
Patrick Backe 

Ledamot

.................................................................................
Sebastian Persson 

Ledamot
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Styrelsen har 2022 haft följande sammansättning:

Ordförande: Bo Göran Nilensjö

Kassör: Bo Göran Nilensjö

Ledamot: Magnus Eriksson (triathlon), Lucas Brandt (ungdom),

 Catarina Petersson och Jennie Lorentsson

Marknadsansvarig: Thomas Rödin 

Suppleant: Leif Grönqvist och Carl Hofvendahl

Valberedning: Fredrik Aplander Rosencrantz

• Under året har fyra stycken sammanträden avhållits.

 Vi har dessutom en FB-grupp där ledamöterna har en aktiv dialog.

• Ansvarig tränare har BG Nilensjö varit.

• Ansvarig för ungdomsgruppen har Lucas Brandt och Åsa Mohlin varit.

• Ansvarig för tävlingsanmälningar har BG Nilensjö varit.

• Sponsoransvarig har marknadsgruppen varit.

• Triathlonsamordnare var Magnus Eriksson.

• Våra arrangemang:

  o Ansvarig för Helsingborgsterrängen var Thomas Rödin och Catarina Petersson

  o Ansvarig för Kalvinknatet var BG Nilensjö

  o Ansvarig för GGP-serien var BG Nilensjö och Leif Grönqvist

  o Ansvarig för skånska mästerskapen 1 500m inne och 10 000m ute 

   var BG Nilensjö och Leif Grönqvist

 o Ansvarig för skånska mästerskapen 5 km landsväg var BG Nilensjö

 o Ansvarig för Kullaspring var BG Nilensjö

 o Ansvarig för Vårruset var Sven Lindeberg

 o Ansvarig för Julracet var BG Nilensjö

ÅRSBERÄTTELSE
– för verksamhetsåret 2022 

Styrelsen för friidrottssektionen får härmed avge följande verksamhetsberättelse:

Idrottssällskapet Göta – Friidrottssektionen
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Medlemsutveckling 2001–2022, nu 614 st

Friidrottssektionens verksamhet 2022

Efter två år av pandemi har det återgått till ett hyfsat normalläge igen, 
dock har pandemin satt sina spår i samhället. Loppen tappar ca 40 % av sina 
deltagare, de flesta klubbar har tappat många medlemmar. 

IS Göta har dock kört på och vänt pandemitrenden, mycket på grund av att vi haft verksamheten 
igång hela tiden. Året har varit fulltecknat med träningar och arrangemang och klubben har visat 
framfötterna på många olika sätt. Strategin att visa handlingskraft och målmedvetenhet när de 
flesta	andra	passivt	lutat	sig	tillbaka	har	gett	resultat.	Göta	tar	friskvård	och	rörelse	på	allvar	och	har	
fått mycket positiv respons för det. 

Verksamhetsberättelsen är indelad i följande åtta områden, medlemsutveckling, 
träningsverksamhet, egna evenemang, tävlingar, prestationer och utmärkelser, klubbarbete, 
ekonomi och framtidsutsikter.

1. Medlemsutveckling
Ett av våra strategiska mål när vi gick in i 2022 var att ha över 600 medlemmar och vända den 
negativa trend vi haft under pandemin. Vi lyckades, antal betalande medlemmar den 31/12 var 614 
st. Vi är fortsatt en av Sveriges största ideella löparklubbar. Detta är en nivå som kräver mycket 
arbete i form av att både sprida kultur och ge individuell coaching plus allt administrativt som att 
hålla	uppdaterade	medlemslistor,	anmäla	till	tävlingar,	etc.	Det	finns	inget	självändamål	i	att	växa,	
viktigt är att kunna hantera det vi har så vi har en bra nöjdhetsfaktor bland våra medlemmar. Men 
när trenden med löpning ökar känns det bra att vi som ideellt alternativ tar andelar. De ideella 
alternativen	borgar	sedan	för	att	det	finns	verksamhet	för	barn	och	ungdomar	med	en	prisbild	
som alla kan hantera. 

Strävan är att öka engagemanget bland medlemmarna, en strävan som går rakt mot trenderna 
som	finns	i	den	ideella	sektorn	och	samhället.	Vår	strävan	innebär	dock	inte	att	vi	lyckas,	
engagemanget	finns	men	detta	är	ändå	klubbens	största	problem.	Medlemmarna	har	som	
ambition att träna och tävla i löpning, i de privata alternativen betalar man mer, men slipper 
då engagera sig i olika aktiviteter. Vi balanserar detta på en skör tråd – motivera och engagera 
samtidigt som man ska ställa krav på olika insatser. Kulturen är bra, medlemmarna bryr sig, 
medlemmarna ställer upp – dock har vi svårt att få medlemmarna att ta ansvar. Det är ett fåtal 
personer som tar på sig ansvar, något vi måste bli bättre på. Allt detta är en svår balansgång, 
förmodligen det svåraste med att driva en klubb idag.

2. Träningsverksamhet
Friidrottssektionen har bestått av ca 200 mer eller mindre aktiva löpare + alla barnen. Gemensam 
träning bedrivs 3 till 4 gånger i veckan enligt ett 8-veckors träningsprogram som sänds ut 
minst två veckor innan perioden som följer. Principen har varit långa intervaller på tisdagar, 
alt crossträning under vinterhalvåret, korta intervaller på torsdagar, Inomhuspass på lördagar 
under vintern och intervaller på Heden under det månaderna vi kan vara ute. Huvudansvarig för 
vuxenträningen har BG Nilensjö varit. Ungdomsgruppen har många ledare, stort ansvar för att 
hålla ihop det har Lucas Brandt, Åsa Mohlin och Patrik de la Motte tagit. Grupper som vi arbetar 
med är följande:

• Barnträning 4 till 13 år, 1 gång i veckan – all friidrott, ansvarig Lucas Brandt

• Friidrottsträning 8 år till 15 år, 1 gång i veckan, ansvarig Elina Lindman

• Löpträning 9 till 15 år, 1 gång i veckan, ansvarig Patrik de la Motte

• Löpträning 14 till 85 år, två grupper, 3–4 pass i veckan, ansvarig BG Nilensjö
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Totalt har det under året varit ca 270 tränarleda träningsaktiviteter och ca 30 olika tävlingar med 
ledare. Med andra ord fanns det under 2022 ca 300 olika tillfällen att träna eller tävla med en 
ledare. Utöver dessa så är det en rad spontana träningspass som knyts ihop via vår FB sida, bland 
annat trailpass runt om i Skåne och långpass på helgerna. 

Träningssnittet har varit över 30 personer per träning för vuxna, som mest över 50 personer och  
ca 50 per träning med barn.

3. Egna evenemang
Vi som alla andra märkt av efter pandemitrenden, våra lopp tappade. Dock fungerade GGP och 
de lokala evenemangen som vanligt. Men Vårruset, Kalvinknatet och Helsingborgs terränglopp 
tappade mycket. Kalvin och Vårruset är klubbens ekonomiska ryggrad och när de tappar måste  
vi vara lyhörda och balansera kostnaderna i övrigt. 

Vårruset som de tre första åren låg på ca 3 600 deltagare, sedan hade två år utan lopp gjorde 
en	omstart	och	fick	ca	1	650	deltagare.	Ett	tufft	tapp	med	vi	har	fått	en	viss	kompensation	av	
Riksidrottsförbundet. Själva loppet gick otroligt bra men bra väder, ett välorganiserat arrangemang 
på	Sofiero	med	glada	deltagare.	Detta	borgar	för	att	vi	ska	lyckas	bättre	2023.

Kalvinknatet låg innan pandemin på ca 3 000 deltagare, det var ett år utan, sedan ett år med 
hösttävling och ca 1 600 deltagare. I fjol blev det cia 2 400 så vi har trots allt startat resan mot  
de 3 000 vi vill ha.

Helsingborgs terränglopp hade blygsamma 141 deltagare, dock en trevlig tillställning med många 
nöjda deltagare.

4. Tävlingar
I vår vision att dominera i Skåne och vara tongivande i Sverige har vi under många år mätt antalet 
medaljer vi plockar. 2022 blev bästa året någonsin med 161 medaljer, otroligt kul! Tror att detta är 
en	effekt	av	att	vi	har	kört	vår	verksamhet	under	hela	pandemin	och	på	det	sättet	kunnat	behålla	
många av de duktiga löparna. Många andra klubbar har tappat bland de seriösa löparna. Vi har 
även	lyckats	få	lite	fler	barn	och	ungdomar	att	tävla,	det	är	fortsatt	inte	bra	men	bättre.	Positivt	
var årets sista tävling, Julracet, där vi hade 350 starter. Så här ser statistiken ut:

Vårrusets picknick efter loppet på Sofiero  
är en uppskattad tillställning. 

Ett viktigt lopp där vi dominerar och gör reklam för klubben är Springtime i Helsingborg. 

Vi tappade många deltagare jämfört med innan pandemin men höll vår prestationsprocent med 
ca 40 % av topp 100 och 6 av topp 8 i loppet.
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Under vinjetten tävling är det trevligt att lyfta fram att klubben gjorde en maratonsatsning under 
hösten där 34 löpare representerade klubben vid Valencia Marathon i början av december. Efter 
loppet var det över 40 personer med respektive som åt tillsammans på en restaurang. Under 
sommaren hyrde vi en buss och 38 personer hängde med till Köpenhamn och sprang halvmaran 
där. Två trevliga evenemang för att stärka kulturen och vi-känslan. 

5. Framstående prestationer och utmärkelser
Under året har vi utmärkt oss väldigt mycket i olika tävlingssammanhang. Flera starka 
prestationer	har	gett	oss	medialt	utrymme.	De	som	fick	årets	bemärkelser	var:

• Årets manliga Götist blev Ahmed Hamid 
 Ahmed vann Springtime, han vann VSM-guld  
 på 10 000 meter och tre SM-silver. Dessutom  
 sprang han halvmaran i Köpenhamn på 1.13.10

• Årets kvinnliga Götist blev Sara Liljegren 
 Sara dominerar sin klass i Sverige och i världen.  
 2022 blev det nytt personligt rekord på 800 meter  
 med 2.10,49, det var både nordiskt och svenskt rekord.  
 Hon är även två genom alla tider på 1 500 meter  
 med 4.33,10. Sedan blev det som vanligt en massa  
 SM-guld och mästerskapsrekord och på bilden  
 medverkan i Finnkampen.

• Årets rookie blev Emil Gribbling och Annelie Blomqvist som både tagit otroligt stora steg i sin  
 utveckling under året. Emil är ganska ny i klubben och har på kort tid blivit en av de snabbaste  
 och satt personliga rekord på alla distanser. Annelie har varit med i många år och de senaste  
 åren lyft sig lite varje år, 2022 blev det ett rekordlyft med fantastiska prestationer.

• Årets ungdom blev Viggo Bakkerl 
 Viggo är bara 13 år gammal men redan en av de snabbaste i klubben på 400 till 1 500 meter.  
 Han har vunnit många tävlingar och även satt skånska rekord under 2022. 1.31 på 600 meter är  
 en helt magisk prestation. 

• Årets prestation blev framröstade av medlemmarna. Det är ca 1 000 olika prestationer under  
 ett år som granskas, 13 av dessa nominerades. Det var två som stack ut när det gäller antal röster:  
 o 1:a Sara Liljegrens svenska och nordisk rekord på 2.10,49 
 o 2:a Anna Bjurman som sätter ett nytt personligt rekord på maran i Valencia med 2.45.04,  
  en tid som placerade henne som den 12:e snabbaste tjejen i Sverige 2022 på distansen.  
 o Ahmed Hamid, Anton Lindberg och Patrik Lindberg blev alla tre placerade som treor i   
  omröstningen.

• Hederspriser delades ut till engagerade medlemmar: 
 Årets pris tilldelas Leif Grönqvist som med stort engagemang engagerat sig i bland annat GGP  
 och vår resultatrapportering. 

I år var det 13 deltävlingar i vår GGP, 488 resultat, 112 Götister som tävlade vilket är rekord och 39 
deltagare från andra klubbar. 

Segrarna blev: 
Grupp 1 Michael Hansson 
Grupp 2 Sara Liljegren/Benjamin Albertsson 
Grupp 3 Annelie Blomqvist 
Grupp 4 Thomas Novin 
Grupp 5 Leif Grönqvist 
Grupp 6 Thomas Nilson 
Grupp 7 Caroline Bladh

Klubbmästare blev: 
400m Sara Liljegren, Michael Hansson 
3 000m Sara Liljegren, Michael Hansson

Bäst raknad Götist ur ett globalt perspektiv (enligt vårt götaweb) blev  Michael Hansson följt av 
Sara Liljegren.

Mellbrisfonden 
Vi startade en minnesfond 2013 där vi fått in mycket pengar via bidrag och ett lopp, Melbrisloppet. 
En del av pengarna har vi avsatt till stipendium, och cancerforskningen, se vidare på:  
http://www5.idrottonline.se/ISGota-Friidrott/IngemarMellbrisminnesfond/

Utdelning 2022: 
Kulturutvecklare: Bujar Bega som på ett förtjänstfullt sätt dels coachar en barngrupp men också 
ställer upp och håller i vuxenpass när ordinarie tränare har förhinder. Bujar är alltid positiv och 
bidrar i hög grad till att hålla ihop klubbens medlemmar och skapa en stark kultur.

6. Klubbarbete
Det är av stor vikt att hela tiden få in nya som är beredda att engagera sig vid sidan av löpningen. 
Detta är inte enkelt i dagens samhälle. Vi har tur om vi kan räkna in några nya engagerade 
medlemmar	som	vill	och	kan	ta	ansvar	per	år.	Det	är	tufft	att	driva	en	klubb	ideellt	och	det	blir	
mer och mer administration och evenemang för varje år. Vi är otroligt generösa, ställer små krav 
men vill bygga en kultur där man som medlem ser alla förmåner och inser att ska jag ta del av allt 
detta	måste	även	jag	bidra.	Vi	lyckas	bättre	än	de	flesta	klubbarna	i	Sverige,	men	det	finns	många	
som inte engagerar sig och det är framför allt otroligt svårt att få medlemmar att ta ansvar – ett 
fåtal personer har egentligen i princip alla ansvarsområden. 

Det är trots allt många som visat stort klubbhjärta och engagerat sig, tänker inte namnge alla, det 
skulle dock bli en lång lista. Fortsatt bygger Götas kultur på engagemang & respekt och kan vi få 
alla medlemmar att inse detta så kommer arbetet med att driva klubben underlättas.

Informationen i klubben sker idag i princip uteslutande genom sociala medier, några gånger per 
år går det ut nyhetsbrev via mejl, bland annat verksamhetsberättelsen sänds ut. Vi har även 
gemensamma	träffar	där	Göta	Galan	är	den	största	med	över	100	deltagare,	annars	finns	det	 
årsmöte, vårdag, höstdag, afterrun, etc. 
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7. Ekonomi
De intäkter som sektionen främst har är medlemsavgifter och tävlingsverksamhet från framförallt 
Vårruset och Kalvinknatet. Kostnaderna är främst knutna till tävlingsverksamheten med anmälnings- 
avgifter och en del tävlingsresor och lägerverksamhet. Utöver detta är det vår klubbstuga och  
tränings/tävlingsbonus	som	finns	på	utgiftssidan.	2022	blev	ett	år	med	färre	deltagare	på	våra	
arrangemang men också färre tävlingsstarter. Tappet var dock så pass stort på våra viktiga lopp  
så det blev ett minus på ca 26 000 kr för året, vårt första minusresultat på 15 år. Vi har dock en  
stabil ekonomi med ca 1 700 000 kr i eget kapital.

8. Framtidsutsikter
Det är hela tiden en utmaning att fortsätta att växa och att utveckla resultaten. Vårt varumärke  
har aldrig varit starkare i Sverige, vi syns och hörs mer och mer i alla sammanhang. Vi är en klubb 
som	alla	känner	till	numera.	Men,	att	locka	nya	medlemmar	samtidigt	som	vi	motiverar	befintliga	
medlemmar,	att	växa	med	ett	fåtal	som	tar	ansvar,	det	är	tufft.	Engagemanget	bland	medlem- 
marna	ökar	varje	år,	men	vi	behöver	fler	resurser	–	andra	klubbar	i	vår	storlek	har	2-3	anställda	på	 
ett kansli, vi har några procent av en kanslist. Egentligen en omöjlig uppgift. Föreningslivet generellt 
måste rusta sig mer kommersiellt men samtidigt behålla det ideella engagemanget, en svår balans- 
gång.	IS	Göta	friidrott	är	definitivt	i	en	brytpunkt	och	har	varit	i	det	i	flera	år.	Hur	vi	möter	detta,	det	 
blir förmodligen ett av styrelsens viktigaste uppdrag under 2023. 

2023 i övrigt känns väldigt intressant och spännande. Arenatävlingarna och motionsloppen kommer  
öka igen och det är många medlemmar som har förberett sig för att sätta nya PB under året. Det  
blir ett spännande SM på 10 km landsväg i Ystad och terräng SM i Halmstad. Vårt gäng, Göta Elit  
kommer 2023 bestå av Johanna, Sara, Micke, Johan och Anna.

Vi har valt att arbeta vidare med vår vision, men med tillägg:

IS Göta ska vara dominerande i Skåne och tongivande i Sverige inom  
lång- och medeldistanslöpning – 2023 ska vara Tävlingarnas år!

Styrelsen har arbetat fram ett styrkort som ska leda oss mot 2025, det övergripande ser ut enligt 
nedan, varje strategiområde har sedan ett antal åtgärder och hur vi ska mäta dem.

Vi har också arbetat vidare med våra två kärnvärden: 

ENGAGEMANG OCH RESPEKT!
Dessa tar avstamp i vår värdegrund:

• Gemenskap 
 Vi är en individuell sport men ska sträva efter en kultur och aktiviteter 
 som bygger gemenskap bland deltagare och deltagares familjer.

• Glädje 
 Strävan i alla situationer ska vara att skapa glädje i klubben, träning, tävling, etc  
 – vi gör det med ett leende.

• Delaktighet och demokrati 
 Alla är välkomna, alla får tycka och ha synpunkter, vår kultur präglas av högt i tak.  
 Viktigt med engagemang från alla och respekt för varandra.

• Positiv utveckling 
 Ambitionen är att stödja medlemmarnas utveckling både fysiskt, mentalt och socialt.

• Rent spel 
 Ärlighet och rent spel speglar uppträdandet i IS Göta

Vi ser ljust på 2022 och vill samtidigt tacka alla medlemmar för det fantastiska löparåret 2021

Helsingborg 2023-03-25

..................................................................
BG Nilensjö

..................................................................
Magnus Eriksson 

..................................................................
Catarina Petersson 

..................................................................
Lucas Brandt 

..................................................................
Thomas Rödin Hulth

..................................................................
Carl Hofvendahl

..................................................................
Jennie Lorentsson

..................................................................
Leif Grönqvist      
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Styrelsen har 2022 haft följande sammansättning::

Ordförande: Marcus Sternheden

Ledamot: Richard Scholz

 Michael Österberg

 Carl-Henrik Tjärnlund

 Greger Leijonhufvud

 Magnus Johansson

Valberedning: Jörgen Ström

 Marcus Sternheden

• Under året har fem stycken sammanträden avhållits.

• Ansvarig klubb, sportchef samt verksamhetsansvarig har Adrian Prpic varit.

• Webbansvarig, samt för sociala medier har Adrian Prpic varit.

• Sponsoransvarig har Adrian Prpic varit.

• Bidragsansvarig har Adrian Prpic varit.

• Ansvarig för träning/klubbkläder har Adrian Prpic varit.

ÅRSBERÄTTELSE
– för verksamhetsåret 2022

Styrelsen för tennissektionen får härmed avge följande verksamhetsberättelse:

Idrottssällskapet Göta – Tennissektionen
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Tennissektionens verksamhet 2022

Verksamhetsberättelsen är indelad i följande åtta områden, 
medlemsutveckling, träningsverksamhet, organisation, ekonomi, 
tävlingsresultat/seriespel, utbildningar, klubbarbete och framtidsutsikter.

1. Medlemsutveckling
Medlemsantalet har minskat rejält under 2022 och det är branden i november 2021 som ligger till 
grund för minskningen. Vi har dock lyckats behålla mer än hälften av medlemmar i verksamheten 
under 2022 vilket är glädjande och ger hopp till framtiden.

Tidigare år:

2021 
Antal medlemmar: 495 
Antal juniorer: 324 
Antal seniorer: 171

2020 
Antal medlemmar: 457 
Antal juniorer: 317 
Antal seniorer: 140

2019 
Antal medlemmar: 418 
Antal juniorer: 297 
Antal seniorer: 118

2018 
Antal medlemmar: 408 
Antal juniorer: 295 
Antal seniorer: 113

2017 
Antal medlemmar: 435 
Antal juniorer: 292 
Antal seniorer: 143

2016 
Antal medlemmar: 370 
Antal juniorer: 279 
Antal seniorer: 74

2. Träningsverksamhet
Träningsverksamheten minskade under våren 
2022 p.g.a. att klubben inte fann några lediga 
anläggningar förutom Kemira, Ödåkra och 
Höganäs. Tack vare satsningen av ett nytt underlag 
i den gamla sporthallen på Kemira så lyckades vi 
få in relativt många barn och ungdomar i vecko-
träningen. Under utomhusterminen kunde vi ta 
emot	fler	anmälningar	och	skapa	fler	vuxengrupper	
och därmed utöka träningsverksamheten tillfälligt. 
På hösten så såg träningsschemat ungefär ut som 
vårens med träningarna på Kemira måndag – 
lördag, Höganäs lördagar och söndagar i Ödåkra. 
Under	 sommaren	 fick	 vi	 möjligheten	 att	 bedriva	
sommartennis på Pålsjö Tennis och vi hade totalt 6 
veckor sommartennis på Pålsjö samt en tävling för 
barn och vuxna. 

Youness Karmoussi blev beviljad ett nytt arbets-tillstånd och kunde anställas i september månad. 
Vi kunde hyra ut Peter Johnson på 40 % till Svenska Tennisförbundets Nationella Tennisgymnasium 
i Båstad från augusti månad. 

3. Organisation
Under 2022 har sektionen haft följande organisation:

Klubb och sportchef/verksamhetsansvarig/ 
tennistränare – Adrian Prpic 
Chefstränare anställd – Peter Johnson 
Tennistränare anställd – Youness Karmoussi 
Tennistränare timanställd – Jovana Petrovic 
Tennistränare timanställd – Jörgen Ström 
Tennistränare timanställd – Petra Olsson 
Tennistränare timanställd – Sebastian Larsson 
Tennistränare timanställd – Sari Salic 
Tennistränare timanställd – Emma Andersson 
Tennistränare timanställd – Charlie Sörensen 
Tennistränare timanställd – Lukas G Nial 
Tennistränare timanställd – Patricija Zvirgdauskaite 
Tennistränare timanställd – Marek Drogosz 
Tennistränare timanställd – Sebastian Sternheden 
Tennistränare timanställd – Astrid Jacobsson

Kansli (IS Göta) – Gitte Carlsson Hammar
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4. Ekonomi
Trots	väldigt	tuffa	förutsättningar,	så	blev	
2022 ett bra år, rent ekonomiskt. Tack vare 
nya bidrag, insamlingar och nya sponsorer 
lyckades vi få ett positivt resultat på  
89 000 kr. Förutom medlemmars och företags 
donationer så vill vi även tacka Svenska 
Tennisförbundet, RF SISU Skåne, Helsingborgs 
kommun samt Lions Club Råå för nedan-
stående bidrag:

SvTF: 100 000 kr 
Helsingborgs kommun: 200 000 kr 
RF SISU Skåne: 30 000 kr 
Lions Club Råå: 5 000 kr

5. Egna evenemang
I augusti månad arrangerade vi en rolig tävling på Pålsjö Tennis för juniorer och seniorer som blev 
lyckad. I vanlig ordning arrangerade vi vårt vuxenläger i Ystad och även ett juniorläger (efter 2 års 
uppehåll p.g.a. pandemin). Båda dessa läger blev lyckade. 

6. Tävlingsresultat/seriespel
Under hösten 2022 så hade vi endast ett lag anmält och hemmamatcherna spelades i 
Landskrona.	Till	våren	2023	planerar	vi	fler	lag.

7. Utbildning

Jörgen Ström, Emma Fanzini och Gustav Ehrenstråle har genomfört den nya utbildningen SVTFs 
Bastränarutbilning

8. Klubbarbete 
Röjardag 
I april månad hade vi en ”röjardag” på våra utomhusbanor i Ramlösa Brunnsspark som 
avslutades med korvgrillning. 

H22 
Under H22 samarbetade vi med Riksbyggen under fyra helger där vi bistod med volontärer i 
kvarteret Spårvagnshallarna och klubben blev belönade med 50 000 kr av Riksbyggen för väl 
utfört arbete. 

MIO Night Run 
I	juli	hjälpte	vi	till	som	flaggvakter	i	loppet	MIO	Night	Run	och	klubben	erhöll	2	000	kr	för	detta.

Svenska Tennisserien Pojkar 15 Division 2 Syd.
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Fridaskolan/Riksbyggen 
Under hösten så samarbetade vi med Riksbyggen och Fridaskolan med ett projekt i kvarteret 
Spårvagnshallarna, där barn kunde spela tennis med en tränare samt pyssla med lärare. 
Riksbyggen	bjöd	på	fika.	Youness	och	Adrian	deltog	från	IS	Göta	sida.

Bowlingkväll 
I november bjöd hela IS Göta på en bowlingkväll med mat. Ca 100 götister fyllde Olympia Bowling!

9. Framtidsutsikter
Verksamheten har tagit mycket stryk efter den tragiska branden och träningsverksamheten har 
minskat. Tyvärr har många slutat helt med tennis medan vissa har bytt till andra klubbar. Trots ett 
tufft	år	så	har	vi	en	god	grund	att	bygga	vidare	på.	Vi	är	medvetna	att	2023	kommer	att	bli	ett	
tufft	år	rent	ekonomiskt	då	många	av	bidragen	som	vi	erhöll	under	2022	var	engångsföreteelser.	
Vi	är	beredda	på	ett	tufft	men	enormt	viktigt	2023	då	ett	omfattande	arbete	väntas	för	
planeringen och satsningen mot den nya tennishallen. Förhoppningen är att vi kan starta 2024 års 
säsong i nya Götahallen i januari månad.

Vår vision 

IS Göta Tennis skall vara en trevlig och ambitiös tennisklubb för hela 
familjen. Klubben skall ha en sund ekonomi och målet är att utveckla 
tennisspelare och ligga i framkant på juniorsidan i vår region!

Helsingborg 2023-03-14

...................................................................................
Michael Österberg 

Ordförande

...................................................................................
Greger Leijonhufvud

Ledamot

...................................................................................
Marcus Sternheden

Ledamot

...................................................................................
Carl-Henrik Tjärnlund

Ledamot

...................................................................................
Magnus Johansson

Ledamot

...................................................................................
Richard Scholz

Ledamot
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Styrelsen har 2022 haft följande sammansättning::

Ordförande: John-Olof Bengtsson

Ledamot: Sven-Erik Larheim

 Ingrid Magnusson

 Jan-Erik Sundström

 Gunnel Sjöberg-Jeppsson

 Bo Zinn

• Styrelsen genomförde två möten under 2022.

• Årsmötet med Göterna hölls den 25 april på Idrottsmuseet i närvaro av 8 medlemmar.

• Göternas hederspris för 2022 delades inte ut. Det förelåg inga kandidater.

•	 Den	årliga	träffen	på	Trivas	kunde	genomföras	den	30	november	med	15	medlemmar.
 Göterna bjöd de närvarande.

• Antalet medlemmar under 2022 har varit 21 st. 

Helsingborg 2023-02-06

ÅRSBERÄTTELSE
– för verksamhetsåret 2022

Styrelsen för sektionen Göterna får härmed avge följande verksamhetsberättelse:

Idrottssällskapet Göta – Sektionen Göterna

...................................................................................
John-Olof Bengtsson 

Ordförande

...................................................................................
Sven-Erik Larheim

Ledamot

...................................................................................
Bo Zinn
Ledamot

...................................................................................
Jan-Erik Sundström

Ledamot
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Om IS Göta

Helsingborgs idrottshistoria är i hög grad identisk med IS Göta. 
Idrottssällskapet Göta bildades 1898 och den nuvarande verksamheten 
består av fyra sektioner bowling, friidrott, tennis och Göterna, en sektion för 
medlemmar och ledare som slutat sin aktiva karriär. I dagsläget är det ca 1 200 
medlemmar.

Vår historia
Föreningen Is Göta har sina rötter i en ännu 
äldre förening, kallad “Gamla Göta”, som bildats 
1896. Ursprungligen var föreningen en renodlad 
friidrottsförening med fokus på allmän idrott för 
män, men år 1931 breddades föreningen med en 
kvinnosektion. 

Under sin ungdom var föreningens hemmaarena 
idrottsplatsen Olympia, som vid denna tid 
hade löparbanor, men numera är en renodlad 
fotbollsarena.

Våra sektioner
Huvudverksamheten	har	i	IS	Göta	alltid	varit	friidrotten.	Dock	har	flera	andra	sporter	under	åren	ingått	
i föreningen. Redan 1924 utökades verksamheten med en bandysektion som 1950 ombildades till 
ishockey. Denna sektion drevs fram till 1977 då Helsingborgs Hockeyklubb bildades och verksamheten 
i IS Göta lades ner. 

Året efter att bandysektionen bildats, 1925, skapades både en tennissektion och en handbolls-
sektion.	 Tennissektionen	 är	 numera	 en	 stor	 del	 av	 föreningen	 och	 har	 fostrat	 en	 hel	 del	 fina	
talanger. Handbollssektionen nådde sin höjdpunkt under 1960-talet, vilket kröntes med guld på  
SM för herrar säsongen 1965/1966. Handbollsherrarna ligger på en 29:de plats i maratontabellen, men 
verksamheten lades ner 1981. 

År 1930 skapades en gångsektion, som dock lades ner 1957, samma år som bowlingsektionen bildades.

Vår verksamhetsidé
En historia på över 120 år med en röd tråd genom alla åren, en förening som har arbetat 
ideellt för att stödja och utveckla människor fysiskt och psykiskt. Vår verksamhetsidé 
beskrivet detta enligt följande:

Idrott är fysisk aktivitet som vi utför för att kunna prestera mera, ha roligt och må bra. Idrott 
består av träning och lek, tävling och uppvisning. Vi vill på alla nivåer bedriva vår idrott så att 
den utvecklar människor positivt såväl fysiskt och psykiskt som socialt och kulturellt.

Därför vill vi utforma vår idrott så att: 
• den i alla led ständigt utvecklas och förbättras till form och innehåll 

• alla som vill, oavsett ras, religion, ålder kön, nationalitet, fysiska och psykiska förutsättningar, 

• får vara med i föreningsdriven idrottsverksamhet 

• den ger upplevelser och skapar kontakt mellan människor ur olika samhällsgrupperingar  
 och nationaliteter 

• de som deltar får vara med och bestämma och ta ansvar för sin verksamhet 

• den ger alla som deltar en kamratlig och trygg social gemenskap 

• den är fri från doping 

• den bedrivs med sund ekonomi, i god etik och respekt för samhällets lagar och andra regler. 

Vår träningsfilosofi
Vi delar in idrotten efter ålder och ambitionsnivå. Med barnidrott avses idrott till och med 12 års 
ålder. Med ungdomsidrott avser vi i allmänhet idrott för tonåringar upp till och med 20 års ålder. 
Med vuxenidrott avser vi idrott för de som är över 20 år.

I barnidrotten leker vi och låter barnen lära sig olika idrotter. Barnets allsidiga idrottsutveckling  
är normgivande för verksamheten. Tävling är en del av leken och ska alltid ske på barnens villkor.

I ungdomsidrotten och vuxenidrotten skiljer vi på prestationsinriktad tävlingsidrott och 
hälsoinriktad bredd- och motionsidrott. I tävlingsidrotten är prestationsförbättring och goda 
tävlingsresultat vägledande. I den hälsoinriktade bredd- och motionsidrotten är trivsel och 
välbefinnande	normgivande	medan	prestation	och	resultat	är	av	underordnad	betydelse.

Vår målbild
IS Göta har många utmaningar precis som hela den ideella sektorn, men med tydliga målbilder 
och engagerade ledare och medlemmar är vi övertygade om att vi kommer fortsätta växa och 
utveckla människor i många år till.
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KONTAKT

Sektionsansvarig Friidrott:
BG Nilensjö, 070 - 226 99 95 

bg.nilensjo@springlfa.se

Sektionsansvarig Bowling:
Joakim Wahlgren, 070 - 749 34 18

ordforande@isgota.se

Sportchef IS Göta Tennis:
Adrian Prpic, 0724 - 42 74 63

adrian@gotatennis.se


